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Birger valgt med applaus 

Betragtninger omkring hvad vi kan klare ved de store løb – det skal fremover besluttes i bestyrelsen hvad vi 

går med til. 

 

Beretningen godkendt. 

Sune gennemgik  regnskabet. 

ingen specielle kommentarer 

Regnskab godkendt 

Budget: 

Reduceret, da vi ikke har et stort arrangement 

Vi bibeholder tilskuddene til ungdomsløbere, men vil se på om der skal ydes generelt tilskud til næste år. 

5 Ingen indkomne forslag 

6 Kontingent: foreslås uændret 

7: de 3 genvalgt med applaus 

Da Pia udtræder af bestyrelsen, indtræder Jette i bestyrelsen. 

Vi mangler derfor en suppleant. Vi vil forsøge at fikse det på en ekstraordinær generalforsamling  på Fanø 

8: Genvalg på alle fronter. 

9:Eventuelt: 

Markedsdagen: Vi ønsker et bord indenfor. 

Lejre Idrætsunion – Sune melder sig til 

Aktiv sundhedsdag i Lejre Kommune – Sune deltager 

Diskussion om hvad vi gør for at få flere medlemmer. 

Snak om skydetårne i skovene –de koordineres med faste poster. 


